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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 17.4.2023  

 
 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav 
Bočák, Eva Struhárová 
       
Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 
 

Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Inšp. Igor Zajaček, Ing. Jiří Egg, Michal Mazánik, Marek Žáčik, Ján Oboňa 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Informácia o zmene Prevádzkového poriadku parkovacej zóny platného od 18.03.2023 
4. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  
5. Nové požiadavky občanov a poslancov 
6. Rôzne   
7. Záver 
 
1. OTVORENIE 

Predseda VMČ Stred Mgr. Medal privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že VMČ Stred 
v počte 5 poslancov je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program.  
 

HLASOVANIE: 
Za: 5      Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. Struhárová 
 

Poslanci odsúhlasili program 

 
2.  PREROKOVANIE ŽIADOSTÍ 

2.1. Ing. Vanková:  

Žiadame Vás o vyjadrenie k návrhu na predaj pozemku v k.ú. Trenčíne – novovytvorená 
C-KN parc. č. 224/7 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 56 m2  odčlenenej geometrickým 
plánom č. 43621457-19-23  z pôvodnej C-KN parc. č. 224/2 zapísaná na LV č. 1 ako vlastník Mesto 
Trenčín v podiele 1/1  pre Západoslovenskú distribučnú, a.s. za účelom majetkovoprávneho 
vysporiadania pozemku pre výstavbu trafostanice, ktorá bude realizovaná v súvislosti 
s investičnou akciou Mesta Trenčín – stavbou “Verejné inžinierske siete k novostavbe – 
Multifunkčné kultúrne kreatívne centrum – štúdio“  – SO 05 Trafostanica podľa projetkovej 
dokumentácie vypracovanej spoločnosťou ArchArt, s.r.o 
 

 HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. 
Struhárová 
 
Uznesenie bolo schválené 
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2.2. Ing. Vanková: 
Žiadame Vás o vyjadrenie k odpredaju pozemkov v k.ú. Trenčianske Biskupice 

nasledovne :  
1/ novovytvorená C-KN parc.č. 358/9 zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 1 m2 
a novovytvorená C-KN parc.č. 358/8 zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 23 m2, odčlenené GP 
č. 36335924-047-23 z pôvodných C-KN parc.č. 358/1 a C-KN parc.č. 358/7 zapísaných na LV č. 1 
ako Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina,  pre Petra Neveriša, za účelom výstavby oplotenia 
nehnuteľností vo vlastníctve kupujúceho a vysporiadania priľahlého pozemku. 
2/ novovytvorená C-KN parc.č. 358/7 zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 28 m2, odčlenená 
GP č. 36335924-047-23 z pôvodnej C-KN parc.č. 358/7,  zapísanej na LV č. 1 ako Mesto Trenčín 
v podiele 1/1-ina, pre Rímskokatolícku cirkev, farnosť Kozmu a Damiána, za účelom rozšírenia a  
scelenia pozemku vo vlastníctve kupujúceho, ktorý je využívaný verejnosťou ako parčík 
a oddychová zóna kostola. 
 

 HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. 
Struhárová 
 
Uznesenie bolo schválené 

2.3. Ing. Vanková: 
Žiadame Vás o vyjadrenie k prenájmu pozemkov vrátane spevnenej plochy v k.ú. Trenčín 

časť C-KN parc.č. 1049/1, C-KN parc.č. 1050/2 a C-KN parc.č. 3266/2 o celkovej výmere cca 150 
m2, zapísaných na LV č. 1 ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina pre ROSTEM, s.r.o., za 
účelom rekonštrukcie chodníka v súvislosti so stavbou  „Polyfunkčný objekt A-platz, na dobu 
určitú  s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni, v ktorom bude zmluva zverejnená do doby 
vydania právoplatného kolaudačného povolenia na predmetnú stavbu, maximálne však na dobu 
2 rokov. 

Mgr. Medal navrhol hlasovať o tomto bode s tým, že sa do zmluvy zapracuje podmienka, 
že si spoločnosť pozemok (chodník) oplotí až v čase, keď reálne začnú stavať. 

 

 HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. 
Struhárová 
 
Uznesenie bolo schválené 

2.4. Ing. Vanková: 
Žiadame Vás o vyjadrenie sa k žiadosti spoločnosti Keraming, a.s., ktorá požiadala o 

prenájom pozemkov v k.ú. Trenčín – časť CKN parc.č. 1115/1 zastavaná plocha a nádvorie, CKN 
parc.č. 3271/5 zastavaná plocha a nádvorie a CKN parc.č. 1158/1 zastavaná plocha a nádvorie, 
spolu o výmere 2001,40 m2, nachádzajúcich sa na Ul. Hviezdoslavova v Trenčíne, za účelom 
realizácie stavebných prác v súvislosti s rekonštrukciou budovy Gastrocentra, na dobu určitú, 
s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni, v ktorom bude zmluva zverejnená do 12.06.2023.   

 

 HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
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Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. 
Struhárová 

 
Uznesenie bolo schválené 

2.5. Ing. Vanková: 
Žiadame Vás o vyjadrenie sa k prenájmu plôch na pozemkoch vo vlastníctve mesta 

Trenčín, za účelom umiestnenia letných terás pre žiadateľov, ktorí splnili podmienky vyplývajúce 
zo Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Trenčín č. 12/2013 o podmienkach zriaďovania 
a prevádzkovania terás na území mesta Trenčín, t.z. podali žiadosť o zvláštne užívanie 
pozemných komunikácií za účelom zriadenia letnej terasy spolu s príslušnými prílohami, uhradili 
správny poplatok podľa platného právneho predpisu a zároveň bolo zriadenie týchto letných 
terás prerokované odbornými útvarmi Mestského úradu v Trenčíne, Okresným dopravným 
inšpektorátom v Trenčíne a Krajským pamiatkovým úradom Trenčín. Ide o nasledovné letné 
terasy: 
a) Žiadateľ TRIPOLIS, s.r.o. – prevádzka „Barbakan Bar“ na Sládkovičovej ulici 2 v Trenčíne, 

prenájom plochy na pozemku CKN parc.č. 3276/3 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 5 
m2 – v roku 2022 bola terasa vo výmere 5 m2 
HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. 
Struhárová 
 
Uznesenie bolo schválené 

b) Žiadateľ Martin Juhos – prevádzka „Happy Amigos“ na Mierovom námestí 33 v Trenčíne, 
prenájom plochy na pozemku CKN parc.č. 3280 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 8,74 
m2 – nová terasa 
HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. 
Struhárová 
 
Uznesenie bolo schválené 

c) Žiadateľ SEN&, s.r.o. – prevádzka „PIPI GRIL“ na Palackého ulici 94/15 v Trenčíne, prenájom 
plochy na pozemku CKN parc.č. 3238/1 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 10,00 m2 – 
nová terasa 
HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. 
Struhárová 
 
Uznesenie bolo schválené  

Po prerokovaní žiadostí p. Ing. Ščepko opustil zasadnutie výboru.  
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3. INFORMÁCIA O ZMENE PREVÁDZKOVÉHO PORIADKU PARKOVACEJ ZÓNY PLATNÉHO OD 18.03.2023 
 
 P. Ing. Marčeková zaslala členom Výboru mestskej časti Stred Prevádzkový poriadok s 
vyznačením zmien, finálnu verziu, aj popis zmien, ktoré boli v Prevádzkovom poriadku uskutočnené. 
Touto cestou žiada aby túto informáciu členovia výboru vzali na vedomie.  

HLASOVANIE: 
Za: 4     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, E. Struhárová 
 
Poslanci informáciu vzali na vedomie 

4. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 

Požiadavka / Odpoveď 

P. Žáčik: Parkovanie na ulici J. Zemana. Zaujíma ma, či je plánované nejaké riešenie parkovania (zvýšenie 
počtu parkovacích miest) na tejto ulici (z jednej strany je zákaz státia), prípadne, či sa dá tomu nejako 
pomôcť? - úsek od križovatky do Biskupíc až po bytovky 
 

Odpoveď: Jedná sa o oblasť rodinných domov. Každý z domov má svoju garáž a poniektoré aj parkovacie 
miesta. Nie je teda dôvod, ulicu zjednosmerňovať a vytvárať umelo ďalšie, možno i zbytočné parkovacie 
miesta. Naviac vlastníci domov majú v zmysle platnej legislatívy vytvoriť pre svoje nehnuteľnosti dostatok 
parkovacích plôch. Od októbra začne platiť zákaz státia na chodníkoch, a bez zjednosmernenia parkovanie 
na ulici už nebude možné. 

P. Žáčik: Chceli by sme prenajať časť domu (Airbnb) - aké všetky povinnosti voči mestu z toho pre nás 
vyplývajú? 
 

Odpoveď: Voči mestu pre Vás vyplývajú povinnosti ohľadne daní, a to  miestnej dane za ubytovanie a 
miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
K podaniu daňového priznania k miestnej dani za ubytovanie je predmetom dane odplatné prechodné 
ubytovanie v ubytovacom zariadení (podľa § 754 až 759 Občianskeho zákonníka). Patria sem okrem 
všetkých definovaných ubytovacích zariadení aj napr: rodinné domy, byty v bytových domoch, stavby 
slúžiace na viaceré účely a iné zariadenia poskytujúce odplatné prechodné ubytovanie fyzickej osobe. 
Nový daňovník vypíše registračný list k dani za ubytovanie a následne Daňové priznanie k dani za 
ubytovanie za príslušný štvrťrok. Sadzba dane za ubytovanie je uvedená vo VZN Mesta Trenčín č.14/2013 
o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Podrobné 
informácie, vrátane tlačív, sú dostupné na webovej stránke mesta  https://trencin.sk/ako-vybavit/dane-a-
poplatky/miestne-dane/danove-priznanie-k-dani-za-ubytovanie-fo/    alebo v klientskom centre 
Mestského úradu v Trenčíne. Vo vzťahu k miestnemu poplatku za komunálne odpady je potrebné 
konkrétnu vec konzultovať s útvarom stavebným a životného prostredia (tel. kontakt +421326504418),  
aby Vám boli poskytnuté služby v rozsahu v  akom ich potrebujete využívať, pretože je možné využiť 
viacero alternatív, čo však závisí aj od frekvencie a počtu ubytovávaných osôb. 

P. Žáčik: Na ul. J. Zemana bývam cca 4 roky a už dávnejšie som písal na email p. primátora, či sa dá niečo 
robiť s hlukom od Električnej ulice. Vtedy prišla odpoveď, že medzi železnicu a záhradkársku časť je možné 
nasadiť zelenú zástenu. Sú stále výzvy na projekty zelených zábran a znižovanie hluku. Čo viem ako občan 
robiť, aby sa tu nejaký takýto projekt realizoval? 
 

Odpoveď: Nakoľko ide o pozemky patriace ŽSR a taktiež ochranné pásmo železníc, po stretnutí zo 
zástupcami ŽSR, sa vyjadrili, že ŽSR nevydá súhlas na výsadbu drevín/zelene popri tejto Chynoranskej trati. 
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Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o opravu rozpadajúceho sa povrchu z mačacích hláv v 
hornej časti ulice Marka Aurélia a na začiatku ulice Zamarovského. Zároveň žiadame, aby bol pri oprave 
kladený dôraz na estetickú kvalitu opravy, nakoľko ide o pamiatkovú zónu. 
 
Odpoveď: Opravu dlažby máme zaradenú v pláne údržby komunikácií.  

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Žiadame o vyrovnanie podkladu a následné opätovné položenie 
zámkovej dlažby na chodníku pred prostredným vchodom do Business centra Masaryčky. Na 
prepadnutom chodníku sa tvoria veľké mláky. 
 
Odpoveď: Opravu prepadu dlažby sme zaradili do zoznamu opráv miestnych komunikácií.  

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Žiadame o vyrovnanie podkladu a následné opätovné položenie 
zámkovej dlažby na chodníku na Legionárskej ulici oproti KMP. Na prepadnutom chodníku môžu chodci 
zakopnúť a spôsobiť si úraz. 
 
Odpoveď: Opravu prepadu dlažby máme zaradenú v zozname opráv miestnych komunikácií. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie poškodenej a nefunkčnej plechovej tabule 
na východe z Farských schodov smerom k Farskému kostolu. V minulosti zrejme slúžila ako informácia o 
prevádzkovej dobe schodiska.  
 
Odpoveď: Tabuľa bola odstránená. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V rozpočte na rok 2023 boli vyčlenené financie na zriadenie nových 
svetelných križovatiek. Chceli by sme sa spýtať, či sa v Trenčíne dočkáme aspoň číselného odpočítavania 
pre chodcov čakajúcich na „zelenú“. Prikladáme fotografiu z Bratislavy z lokality novej autobusovej stanice 
Nivy. 
 
Odpoveď: Odpočítavanie na svetelných križovatkách je dominantou najmä rozvojových krajín ako napr. 
Rusko, Turecko, Egypt. Vo vyspelom dopravnom svete (Rakúsko, Nemecko, Francúzsko a pod.) 
odpočítavanie až na pár výnimiek nenájdete, nakoľko podľa prieskumov prispieva k nedodržiavaniu 
signálov a k riskantným manévrom pred návestidlami. Projektové dokumentácie na signalizáciu sa zatiaľ 
len pripravujú, preto ešte môžeme túto požiadavku zadefinovať. Odporúčame odpočítavanie použiť 
naozaj iba pre chodcov. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Po rekonštrukcii zimného štadióna zostali v jeho útrobách 
(prevažne) pod tribúnami staré a energeticky náročné svietidlá. Na fotografii je vidieť aj uvoľnený kryt na 
jednej z nich. Chceli by sme sa spýtať, či existuje analýza/projekt, ktorý by definoval finančnú náročnosť 
výmeny týchto svetelných bodov za nové a úspornejšie LED svietidlá? 
 
Odpoveď: Tieto svietidlá sú v rámci šetriacich opatrení podľa Memoranda v procese výmeny za LED 
svietidlá. Realizácia výmeny je predpokladaná do konca apríla 2023. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Po komunikácii s bývalým náčelníkom civilnej obrany a generálom 
vo výslužbe, pánom Eggom, by sme si chceli osobne prejsť (v zložení Ščepko, Medal a pán Egg) niektoré 
kryty CO, kde mesto vykonáva údržbu. Na tieto kryty sú každoročne vyčlenené financie presahujúcich 30 
tisíc eur. Radi by sme si ich aj osobne prešli aj s človekom, ktorý sa tejto téme aj profesne venoval. Preto 
by sme chceli poprosiť o kontaktovanie R. Ščepka o dohodnutie podrobností, vybraných CO krytov. 
Časovo sa budeme vedieť prispôsobiť. Ďakujeme. 
 
Odpoveď: P. poslanec Ščepko bol v danej veci kontaktovaný a bol dohodnutý ďalší postup. 
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Miroslav Řádek: Kde sa dá nájsť zmienený passport herných prvkov na pozemkoch vo vlastníctve mesta, 
ktorý bol spomenutý v odpovedi na podnet (ID 1904) ohľadne opráv ihrísk a športovísk, prípadne ako sa 
dá k nemu dostať? 
 
Odpoveď: Passport herných prvkov prebieha v súčasnosti aktualizáciou, po nej bude doplnený do 
Geoportálu, umiestneného na webovom sídle mesta. Predpokladaná lehota aktualizácie je 2 mesiace. 

 

5. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

P.Č. Požiadavka 

1. 
 

P. Oboňa: Dobrý deň, zasielam Vám niekoľko ukážkových foto, zo situácií, ktoré sa stavajú na ulici 
Belá, Trenčín. Žiadam o riešenie danej situácie na tejto ulici, ktorú som opakovane (a už to bude  viac 
ako rok),  prednášal na zasadnutiach VMČ Stred. Táto ulica skutočne nespĺňa požiadavky na 
obojsmernú prevádzku takej intenzity ako tam v skutočnosti je. 
Môj dotaz je: aké riešenie je navrhnuté a v akom štádiu je riešenie k dnešnému dňu? 

     

2. 
P. Egg: Opakovane žiada pravidelne zverejňovať výsledky kontrol pitnej vody v Trenčíne 
(prostredníctvom informačných novín INFO Trenčín) 

3. 
P. Egg: Žiada zverejniť výsledky kontroly statiky oporných múrov na Hornom Šianci (kedy boli 
posudzované a s akými výsledkami) 

4. 

P. Egg: Okrem informácií o stave krytov CO v Trenčíne žiada zvýšiť informovanosť občanov mesta 
Trenčín o princípoch CO, signáloch CO, o rozmiestnení krytov CO a zodpovedných osobách za ich stav 
a prístupnosť v prípade ich potreby 
Mgr. Medal: prosím o zváženie možnosti/užitočnosti ako prílohu k INFO Trenčín vydať tieto základné 
informácie pre všetkých občanov - napríklad v spolupráci so štátnou správou, ktorá pred rokmi vydala 
k tejto téme informačnú brožúru, distribuovanú do každej domácnosti, alebo aspoň taký materiál 
zverejniť v elektronickej verzii na internetových stránkach mesta. 

5. 

P. Egg + členovia VMČ Stred: Prosíme o informáciu o zdrojoch múky, múčnych (obilninových) 
výrobkov pre zariadenia verejného stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Trenčín, a v 
prípade, že je možný pôvod týchto obilninových surovín z Ukrajiny, či boli skontrolované na obsah 
škodlivín/pesticídov. 

6. 

P. Žáčik: K požiadavke ID 1945 - Aké sú iné možnosti odhlučnenia od železničnej trate v tejto oblasti 
(na mestských pozemkoch)? Je v nájomnej zmluve so záhradkármi v danej lokalite možnosť riešiť túto 
situáciu? 

7. 

P. Bočák: Je možné z dlhodobého hľadiska riešiť na novinách pri elektrocentrále, ako je Autistické 
centrum a bývalé ihrisko Leteckých opravovní, pravidelne sa hromadiacu skládku odpadu? (osadenie 
tabule, fotopasca , pravidelné kontroly, pokuty)? 

8. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Tabuľky s číslami liniek na označníku 28. októbra smer centrum 
sú poškodené, pravdepodobne vplyvom nárazu spätného zrkadla autobusu. Prosíme o opravu. 
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9. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o doplnenie chýbajúceho názvu zastávky a loga Mesta 
Trenčín na jednu zo strán nového označníka zastávky MHD Legionárska smer centrum. Uvedené 
údaje chýbajú zo strany od Masaryčiek. 

 

10. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o doplnenie chýbajúceho názvu zastávky a loga Mesta 
Trenčín na označník zastávky MHD Zlatovská, SAD smer centrum. Údaje chýbajú z oboch strán. 

 

11. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na nedostatočnú kapacitu vitrín na vývesky na oznančíkoch 
vybraných zastávok MHD sme upozorňovali v nedávnej minulosti. Rozumieme, že vitríny sú finančne 
nákladné a počet liniek na zastávkach môže byť po optimalizácii MHD nižší. Prednostne preto 
poukazujeme iba na zastávky Beckovská (obojsmerne), Mateja Bela (smer centrum) a Obchodná 
akadémia (smer Sihoť IV). Vzhľadom na to, že ide o frekventované zastávky, predpokladáme, že aj po 
optimalizácii MHD na nich budú stáť viac ako 4 linky - čo je súčasná maximálna kapacita označníka. 
Nakoľko na menovaných zastávkach sa nenachádzajú prístrešky, do ktorých by bolo možné osadiť 
veľkú vitrínu, riešením je osadenie dvoch malých vitrín na označník (chrbtami k sebe). Prosíme o 
update, v akej fáze sa nachádza riešenie problému – aspoň pri 4 menovaných označníkoch. Na 
priloženej fotke je vidieť stav na zastávke Beckovská, kde sú vývesky nalepené páskou na vitríne 
zvonku a zároveň zmenšené na takmer nečitateľné písmo. 

 

12. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Upozorňujeme na značný stupeň korózie nosnej konštrukcie 
prístrešku zastávky MHD 28. októbra smer centrum, predovšetkým v oblasti styku s povrchom. 
Žiadame vlastníka prístrešku o vykonanie údržby a kontrolu ostatných prístreškov s podobným rokom 
výroby. 

13. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme oceniť, že začala prebiehať výmena nádob na 
odpad na zastávkach MHD. Vzhľadom na nedávnu výmenu označníkov padla výmena susediaceho 
mobiliáru vhod. Prosíme o informáciu, podľa akej logiky sú koše osádzané? Nová nádoba bola 
osadená napríklad na 2 roky zrušenú zastávku Opatová, nadjazd. Naopak, na frekventovaných 
zastávkach Braneckého, Gymnázium či Hasičská sú naďalej staré betónové koše. Navrhujeme, aby 
boli nové nádoby prednostne osadené a premiestnené na frekventované zastávky v centre mesta. 

 

14. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, v akom časovom horizonte budú veľké 
vitríny osadené do zvyšných prístreškov MHD, kde sa zatiaľ nenachádzajú. 
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15. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o doplnenie odpadnutej dopravnej značky “priechod 
pre chodcov” na stožiar osvetlenia, na priechode cez cestu I/61, medzi ulicou Jána Derku a 
podchodom na Sihoť. 

 

16. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Nedávno sme zachytili reportáž mladej žiačky zo vzdelávacieho 
programu Mladí reportéri pre životné prostredie, ktorá sa venovala vizuálnemu smogu na príjazdoch 
do mesta Trenčín - https://youtu.be/o2K1j-iQQrM. Na úseku z Opatovej po začiatok urbanizovaného 
územia mesta žiačka napočítala 65 billboardov. Podobná situácia je na všetkých výpadovkách vo 
všetkých častiach Trenčína. Žiadame o informáciu, aké kroky mesto podniká pre ich odstránenie. 
Existuje pasportizácia reklamných plôch? Aké sú odhadované náklady na odstránenie jedného 
billboardu? 

17. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o výmenu krivého stožiara VO na ulici Jána Zemana, 
pri vchode 2355/55. 

 

18. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na základe podnetu od obyvateľov žiadame o reklamáciu 
odovzdaných častí chodníkov po výmene plynomerov. Po výkopových prácach zostali na niekoľkých 
chodníkoch zvyšky hliny, zničený asfalt a prepadnuté diery v trávniku aj nedokončené 
nedobetónované časti. Žiadame, aby spoločnosť, ktorá výkopy pre SPP Distribučnú realizovala, dala 
do pôvodného stavu tieto časti v lokalite Novín.  

 

19. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme sa informovali, či je možné demontovať dopravné 
zábradlie na kruhovom objazde pri Keramoprojekte, na úseku medzi príjazdom od nemocnice a 
začiatkom Soblahovskej ulice (pri budove AVK). Chodník v uvedenom úseku nekopíruje cestu, je 
oddelený budovou obchodu a trávnikom. Nie je teda predpoklad, že by tu chodci prebiehali cez 
vozovku (nemajú kam). Zábradlie predstavuje zbytočné náklady na údržbu a vizuálny smog. Foto: 
Google. 

 

20. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na ulici Bezručova pri plote mestského detského ihriska 
(bývalé KUPAS ihrisko) vyrastajú zmladené kríky a zasahujú do chodníka. Prosíme o ich odstránenie a 
spriechodnenie chodníka (prikladáme foto). 

 

21. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o návrhy/možnosti riešenia opravy schodov do ZátOKy 
pOKoja (foto v prílohe), prípadne o zorganizovanie osobného stretnutia na mieste. Rovnako by bolo 
potrebné doplniť na workoutovom ihrisku doplniť na dopadové plochy štiepku či kôru kvôli 
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zabezpečeniu bezpečnosti užívateľov cvičebných náradí (tiež pripájame foto). 

 

22. 
Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o názor na možnosť umiestniť/vyznačiť priechody pre 
chodcov (aj cez ulicu Dolný Šianec, aj cez ulicu Jesenského) v križovatke Jesenského x Dolný Šianec. 

23. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Pred prvou bytovkou pri zastávke MHD J. Zemana opakovane 
prechádzajú vozidlá po chodníku na ulicu Palárika - prosíme o riešenie situácie, osadenie stĺpiku, 
znemožňujúceho prejazd, príp. kamery/fotopasce na monitorovanie tohoto opakujúceho sa 
problému.  

 

24. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Opakovane dostávame podnety od viacerých občanov, 
bývajúcich na Novinách - ohľadom posilnenia linky 12, aby ňou školopovinné deti stíhali školy na 
Sihoti. Ak nie je možnosť úpravy grafikonu MHD, prosíme preveriť možnosť zriadiť špecializovaný 
školský autobus, ktorý by vedel fungovať na zvoz školákov do trenčianskych škôl, na prepravných 
prúdoch, ktoré nepokrývajú existujúce linky a spoje MHD - na základe prieskumu medzi rodičmi a 
vedeniami škôl. V tomto prípade je jasné, že je dopyt po organizovanej zdieľanej doprave školákov z 
Novín a Dolného mesta do školy na Sihoť, je však možné, že podobných prípadov je po meste viac. Ak 
chceme mesto odbremeniť od zbytočných áut (v rannej špičke rozvážajúcich jednotlivo deti do škôl), 
mala by tomu byť prispôsobená MHD alebo iné formy verejnej/zdieľanej dopravy. 

 
6. RÔZNE 

 Ing. Bednárová, spolu s p. Struhárovou a Mgr. Medalom viedli diskusiu ohľadne cyklotrasy 
a chodníka pri Lidli pod Juhom.  

 Ing. Bočák riešil situáciu na Novinách pri elektrocentrále, čo vyústilo do požiadavky 
sformulovanej v bode 5. tejto zápisnice. S p. Inšp. Zajačkom komunikoval stav situácie bezdomovcov, 
ktorí sa usadili pri Leteckých opravovniach pod novým mostom, na čo p. Zajaček reagoval, že už sú preč. 

7. ZÁVER 

Mgr. Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil aprílové zasadnutie Výboru 
mestskej časti Stred. 

Najbližšie zasadnutie sa bude konať 15.5.2023 o 16:00 v priestoroch MsÚ. 

Zapísala: Mgr. Gabriela Babony     
v Trenčíne dňa 17.4.2023   
   
 
 

 
  Mgr Richard Medal  
 Predseda VMČ Stred 

Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 17:10 hod.  


